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往 Toward

飞机 Flight

地点 Destination
过夜 Overnight 1

注：以上的行程地图只供参考，
       如突发状况我们会保留更改行程的权利。
Remark : Route are subject to change
                 based on any circumstances.

当地传统【康堤舞】Local Traditional【Kandyan Dance】
邂逅大象聚会【米日瑞亚国家公园(含吉普车)】
Explore The Elephant Gathering
【Minneriya National Park (Include Jeep Safari)】

当地4星级酒店  Local 4 Stars Hotel

奥德尔购物商场 Odel Shopping Mall
贝塔市场 Pettah Market

酒店自助晚餐 Hotel Buffet Dinner
斯里兰卡螃蟹 Sri Lankan Lagoon Crabs
融合中式、西式与当地风味餐食 
Fusion Of Chinese, Western & Local Cuisine

含票 Include Ticket 世界遗产目录 World Heritage Sites

WONDER OF
SRI LANKA微笑国度 文化自然探秘

科伦坡 / 尼甘布 / 丹布勒 / 锡吉里亚 / 马特莱 / 康堤 / 努瓦拉埃利亚
Colombo / Negombo / Dambulla / Sigiriya / Matale / Kandy / Nurawa Eliya

科伦坡
Colombo

尼甘布
Negombo

丹布勒
Dambulla 锡吉里亚

Sigiriya

马特莱
Matale

康堤
Kandy

努瓦拉埃利亚
Nurawa Eliya
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斯里兰卡
SRI LANKA

始建于公元五世纪【狮子岩空中宫殿】
Built In The 5th Century AD【Sigiriya Rock】
锡兰红茶的故乡【努瓦拉埃利亚高原】
Ceylon Tea's Hometown【Nuwara Eliya】
始建于公元前一世纪【丹不勒洞窟】
Built In The 1st Century BC【Dambulla Cave Temple】
斯里兰卡曾经最后一个独立的王国 - 康提王国【佛牙寺】
The Last Kingdom Of Sri Lanka - Kandy Kingdom
【Temple Of The Sacred Tooth Relic】

特色安排
SPECIAL ARRANGEMENT
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第 1 天 出境          科伦坡          尼甘布 机上用餐

尼甘布          丹布勒          锡吉里亚第 2 天
丹布勒石窟寺: 斯里兰卡八大世界遗产之一。坐落在一座巨大的孤立岩体，
建造于公元前1世纪，从山岩中凿寺，寺中有各种各样石刻佛雕像和其他雕刻
，并遍布壁画。有一卧佛长达14米，形制奇伟，由整块岩石雕刻而成。
米日瑞亚国家公园(含吉普车): 它是斯里兰卡最知名的大象栖息地。您将坐
上敞篷吉普车，驰骋于大草原，追随大象的踪迹，并有机会观赏到著名的野
象聚会、珍奇树种、160多种鸟类、猴子、野牛、梅花鹿、斑豹和懒熊等。
备注:
*不能投物、逗引和恐吓动物，不能用自带食品投喂动物。
*旅游途中不能随意下车。
*建议穿深色衣物，并携带口罩预防尘土。

集合于国际机场，乘搭国际航班飞往“印度洋上的眼泪”-斯里兰卡。抵达后
，出发前往尼甘布入住酒店。

早午晚

38km

第 3 天
狮子岩(外观拍照): 被誉为世界第八大奇迹，受到联合国教科文组织保护的
世界级珍贵遗产之一。一座位于橘红色巨岩顶端的空中王宫，千级台阶从巨
狮口中延伸而出，拾阶而上的岩洞深处是举世闻名的锡吉里耶天女壁画。
香料园: 斯里兰卡以其香料和香料花园而闻名。您将有机会了解香料如何种
植，生产和明白它的用处。
佛牙寺: 斯里兰卡八大世界遗产之一，寺内供奉斯里兰卡国宝释迦牟尼牙舍
利，这是康堤誉为世界佛教徒圣地的重要原因，吸引着众多的信徒与游客。
康堤湖畔: 佛牙寺位于康堤湖畔，如一朵漂浮在湖面的白莲花。
宝石博物馆: 斯里兰卡被誉为天然宝石与珠宝工艺的发源地。在此了解宝石
开采过程，学习宝石鉴赏相关知识，观赏价值不菲的各式宝石。
市场工艺中心: 您将会见识到令人印象深刻的传统芳香茶、五颜六色的墙上
挂毯、衣服、艺术品和珍贵的小玩意任你选择。
康堤舞: 起源于古代消灾祛魔的祭典舞，现已发展为舞姿优美、充满技巧的
最具代表性的斯里兰卡舞蹈。其中模拟大象和孔雀的舞蹈最为典型。
备注:
*自费狮子岩登岩每人35美金，登岩往返需最少2小时。
*进入佛牙寺需穿着浅色衣服，长袖上衣及过膝裤子。

早午晚锡吉里亚          马特莱          康堤

康堤          努瓦拉埃利亚第 4 天
努瓦勒埃利耶: 斯里兰卡的避暑胜地，在小镇中英式风格的建筑随处可见，被称为“小英格兰”。
红茶园: 在这片光明富饶的热土上，肥沃的土壤和雨露的滋润，孕育了馥郁
甘甜的锡兰红茶。在这里可以看到锡兰红茶传统制作工艺。
格雷戈里湖: 努瓦拉埃利亚最受欢迎的旅游景点之一。原本是一个巨大的沼
泽地区，这座人造湖建于1873年，由威廉·格雷戈里爵士政府建造，在英国
统治期间被用作放松休闲的地方。
维多利亚公园: 斯国最具吸引力和维护最好的城镇公园之一。适合漫步或野
餐的地方，也是观鸟的好地方。
粉红邮局: 由英国人建于1894年，屋顶上有一座钟楼。因建筑外墙由红砖砌
成，加上砖块之间的白色泥灰，远看通体成粉红色，故被称为粉红邮局。

早午晚78km

努瓦拉埃利亚          科伦坡          入境第 5 天
科伦坡: 斯里兰卡的商业首都和最大的城市，素有“东方十字路口”之称。
班达拉奈克国际会议大厦(车游): 作为亚洲第一个专门设计的会议中心，结
合了最好的专业会议设施。
独立纪念广场(车游): 为纪念斯里兰卡独立与英国统治而建成的。这个纪念
碑的建造在1953年完成。
Avukana佛像(车游): 在斯里兰卡最大的和最受赞赏的巨佛像之一。
金商要道海街(车游): 是一条长达一英里的繁忙的狭窄街道，从旧城区市延
伸至圣托马斯教堂。它被普遍称为斯里兰卡珠宝街。
奥德尔购物商场: 斯里兰卡最著名的商店，你可在这里享受购物乐趣。
贝塔市场: 科伦坡最主要的购物街，你可体会当地的风情。
斯里兰卡赌场: 探索赌场，并带您进入不同的世界。
旅程结束，送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。

早午晚166km

抵达第 6 天
鸿运旅游期待与您再出发 ！

机上用餐

Sigiriya          Matale          Kandy BLDDay 3

Depart          Colombo          Negombo
Assemble at international airport, departure flight to “Pearl of the Indian Ocean” 
- Sri Lanka. Upon arrival, transfer to Negombo for check-in hotel. 

MOBDay 1

Dambulla Cave Temple: One of the Eight World Heritages in Sri Lanka. Located 
at isolated mass rock, dating back to the 1st century BC. Here has the 14m long, 
colossal figure of the recumbent Buddha carved out of the rock.
Minneriya National Park (Include Jeep Safari): The largest known gathering 
place of Asian Elephants in the world. Have opportunity to view the gathering 
of wild elephants, rare species of plant, more than 160 kinds of birds, monkeys, 
bison, deer, leopard and sloth bears.
Remark: 
*Prohibited to cast, tease, intimidate or feed the animals.
*Not at liberty to get o� during jeep safari tour. 
*Recommended to wear dark clothing and mask to prevent dust.

BLDDay 2 Negombo          Dambulla          Sigiriya

Kandy         Nurawa Eliya BLDDay 4

Nurawa Eliya          Colombo          Return BLDDay 5
Colombo: Is a commercial capital and largest city of Sri Lanka, known as the "Oriental Crossroads".

Bandaranaike Memorial International Conference Hall / BMICH (Pass By): 
Being the very first purpose built convention center in Asia combines the best 
of professional conference facilities. 
Independent Monument (Pass By): It was constructed to commemorate the 
occasion of Sri Lankan Independence from British Rule. The construction of this 
memorial was completed during 1953.
Avukana Buddha Statue (Pass By): The largest and one of the most adored 
colossal Buddha Statues of Sri Lanka.
Sea Street (Pass By): A mile-long busy narrow street. It is popularly known as 
the gold market of Sri Lanka for its string of jewelry shops.
Odel Shopping Mall: Odel is Sri Lanka’s most famous shop, a growing depart-
ment store in the center of town. You can spent some time to shop over here. 
Pettah Market: Colombo's main shopping street, if you go to the Pettah market, 
you will better understand the most authentic local style.
Casino Of Sri Lanka: Explore the casino will lighten up your mood and will take 
you into di�erent world.
End of journey, return flight to home.

Nuwara Eliya: It is a best summer resort, the town of British-style architecture can be seen everywhere, known 
as the "The Little England" of Sri Lanka.

Tea Garden: The cool calm climate, gorges rolling tea plantation which makes 
the best Ceylon tea. You will have chance to observe firsthand process from 
plucking to factory processing of Ceylon tea. 
Lake Gregory: One of the most popular tourist attractions in Nuwara Eliya. 
Originally a huge swamp area, this man-made lake was constructed in 1873 
under the government of Sir William Gregory and was used as a place for 
relaxation and recreation during the British rule. 
Victoria Park: One of the country's most attractive, and best-maintained town 
park. A lovely place for a stroll or a picnic and is also good for observe birds. 
Nuwara Eliya Post O�ce: The Tudor-style two storey red-brick building with a 
clock spire, was constructed in 1894 by the British.

Sigiriya Rock (Exterior Photo Shop): Known as the 8th Wonders of the World, 
one of UNESCO World Heritage Site. Home to the 5th Century “Fortress in the 
Sky”. Near-vertical walls soar to a flat-topped summit that contains the ruins of 
an ancient civilization, thought to be once the epicentre of the short-lived 
kingdom of Kassapa.
Spice Garden: Sri Lanka is famous for its spices and spices gardens. You will 
have chance to see the plantation of spice, processed and also explain its uses.
Temple of The Sacred Tooth Relic: One of the Eight World Heritage in Sri 
Lanka. The most important Buddhist relic – a tooth of the Buddha.
Lake Kandy: Buddha Temple is located in the banks of the lake, such as a white 
lotus floating in the lake. 
Gem Museum: Learn about a variety of beautiful natural minerals and how 
gemologists analyze and classify them.
Market Crafts Centre: You will find an impressive selection of traditional 
aromatic teas, colorful wall hangings, clothes, art and precious knickknacks.
Kandyan Dance: By the night experience a colorful show where you will be 
taken to mind blowing Sri Lankan culture extravaganza and witness a Cultural 
Show featuring various dance of Sri Lanka.
Remark:
*Climb Rock fees at Sigiriya Rock around USD35 per person, need time at least 2 hours.
*Please wear light-colored long-sleeved shirt and long pants when entering Temple of The Sacred Tooth Relic.

iO Travel hope to serve you again soon !

Arrive MOBDay 6
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